

OTTAWA-CARLETON STUDENT NORTHERN RESEARCH SYMPOSIUM

# CALL FOR ABSTRACTS

SUBMISSION DEADLINE: JANUARY 29TH, 2016

The Ottawa-Carleton Student Northern Research Symposium (OCSNRS) is an annual one-day event showcasing northern research currently conducted at the University of Ottawa and Carleton University by students in social and natural sciences, and the humanities. The OCSNRS provides an excellent opportunity for students to present their research, gain feedback, and network. Poster and oral presentation formats are welcome in either French or English and can include preliminary analysis as well as publication-ready results. Undergraduate students, graduate students, and recent graduates (since January 2015) from either institution are eligible for poster and oral presentations.

Abstracts are welcome in French or English. Presentations may range from project proposals to publication-ready results.

Submitted abstracts must include:

1. The names of all authors with the presenting author and institutional affiliation indicated;
2. The student's department, program type (BA, BSc, MA, MSc, PhD, etc.) and supervisor's name;
3. The presentation title;
4. Preference for an oral or a poster presentation; and
5. An abstract of 250 words maximum, which should include a brief introduction to your topic, research objectives, approach/methods and key findings.

University of Ottawa  
Thursday, February 25th, 2016  
Submit abstracts to: [jjoyc039@uottawa.ca](mailto:jjoyc039@uottawa.ca)

For more information visit: <http://carleton.ca/northernresearch/ocsnrs/>

LE SYMPOSIUM OTTAWA-CARLETON SUR LA RECHERCHE ÉTUDIANTE DANS LE NORD

# GUIDE DE SOUMISSION DES RÉSUMÉS

DATE D'ÉCHÉANCE: 29 JANVIER 2016

Le Symposium Ottawa-Carleton sur la recherche étudiante dans le Nord (SOCREN) est un événement annuel d'une journée qui met en vedette la recherche nordique menée par les étudiant(e)s de l'Université d'Ottawa et l'Université Carleton en sciences sociales, naturelles et humaines. Le SOCREN est une excellente occasion pour les étudiant(e)s de présenter leurs travaux de recherche, d'obtenir de la rétroaction et de profiter du réseautage social. Les affiches et les présentations orales sont les bienvenus en français ou en anglais et peuvent inclure l'analyse préliminaire ainsi que les résultats en publication. Les étudiant(dss au premier, deuxième et troisième cycle ainsi que les étudiants qui ont récemment obtenu un diplôme (depuis janvier 2015) à partir des deux institutions sont invités à soumettre une affiche ou une présentation orale.

Les résumés en anglais et en français seront acceptés. Les présentations peuvent inclure des propositions de recherche ainsi que des résultats en publication.

Les résumés doivent inclure:

1. Les noms des auteurs (le nom de l'auteur qui présente et les affiliations institutionnelles doivent être clairement indiquées),
2. Le département de l'étudiant et son programme (BA, BSc, MA, MSc, PhD, etc.) et le nom de son superviseur,
3. Un titre,
4. Une préférence entre une présentation orale ou par affiche, et
5. Un résumé de 250 mots maximum qui inclut une courte introduction au sujet de recherche, les objectifs, les méthodes et les résultats (s'ils sont disponibles).

Université d'Ottawa  
le jeudi 25 février 2016  
Soumettre le résumé: [jjoyc039@uottawa.ca](mailto:jjoyc039@uottawa.ca)

Pour plus de détails: <http://carleton.ca/northernresearch/ocsnrs/>